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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/22-01/10 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02-22-2                                                                     

Buje/Buie, 20. prosinca/dicembre 2022. 

 

 

      ZAPISNIK 

sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  20.12.2022. 

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić,  

Rozana Prelac, Tea Bucaj, Valter Turčinović, Marilena Sinković, Andrej Benčić, Anita 

Medica, Miroslav Poznić, Josip Pejić, Irena Đurđević, Ivica Ćošković, a zbog bolesti, putem 

platforme „ZOOM“ u radu sjednice sudjelovali su Lena Korenika, Bojana Puzigaća i  

Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: Gradonačelnik).  

Prisutni su bili pročelnici Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić te službenik: 

Mauricio Sinković. 

Od pozvanih stručnih osoba bio je nazočan Nenad Novković, arhitekt iz tvrtke Novi 

urbanizam d.o.o., 

Od predstavnika medija bio je nazočan Robert Buzdakin. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio predsjednik Gradskog vijeća, Franko Gergorić (u nastavku: Predsjednik 

Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u gradskoj upravi 

Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 16. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su u vijećnici nazočna 11 vijećnika a 2 na vezi putem platforme „ZOOM“, tako da 

je prisutno 13 vijećnika od  ukupnog broja od 13 vijećnika pa se sjednica mogla pravovaljano 

održati. 

 

Pije početka rada zamolio je članove Odbora za statut, poslovnik i administrativna pitanja, 

koji su svi bili nazočni, da nakon sjednice ostanu u vijećnici radi prihvaćanja pročišćenog 

teksta Pravilnika o jednostavnoj nabavi, koji su dobili zajedno sa materijalima za ovu 

sjednicu.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je konstatirao da su svi vijećnici dobili poziv sa dnevnim redom 

i materijalima za ovu sjednicu te je dao na glasanje predloženi dnevni red, kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 15. sjednice gradskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke o donošenju 8. izmjena i dopuna PPU Grada Buja 

3. Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proračuna Grada Buja – Buie za 2022. godinu 

4. Prijedlog Izmjene i dopune Odluke o komunalnom redu 

5. Prijedlog Izmjena Pravilnika o jednostavnoj nabavi  



2 

 

 

6. Prijedlog Plana koncesija iz područja komunalnih djelatnosti za 2023. godinu 

7. Prijedlog prethodne suglasnosti  na nacrt Općih uvjeta korištenja javnih parkirališta sa 

naplatom na području Grada Buja-Buie 

8. Pitanja, prijedlozi i informacije 

9. Razno  
 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog dnevnog reda na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni 

red. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 15. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 15. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 13 glasova ZA od 13 nazočnih vijećnika verificiralo Zapisnik sa 15. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

Ad 2. Prijedlog Odluke o donošenju 8. izmjena i dopuna PPU Grada Buja 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa koja je obrazložila 

predmetnu Odluku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Kako nije bilo pitanja, Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

donošenju 8. izmjena i dopuna PPU Grada Buja 

 

 

Ad 3. Prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proračuna Grada Buja – Buie za 2022. godinu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Loreti Makovac. 

Loreta Makovac je Druge izmjene i dopune Proračuna Grada Buja – Buie za 2022. godinu 

obrazložila sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća otvorio raspravu. 

Nitko se nije javio te je dao na glasanje prijedlog Drugih izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Buja – Buie za 2022. godinu 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 13 glasova ZA od ukupno 13 nazočnih vijećnika 

usvojili Druge izmjene i dopune Proračuna Grada Buja – Buie za 2022. godinu 

 

 

 

Ad 4. Prijedlog Izmjene i dopune Odluke o komunalnom redu 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Elvisu Glavičiću, koji je izložio predmetnu točku 

dnevnog reda, sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja ili prijedloga, stoga je 

dao prijedlog Plana na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 nazočnih vijećnika usvojilo Izmjene i 

dopune Odluke o komunalnom redu 

 

 

Ad 5. Prijedlog Izmjena Pravilnika o jednostavnoj nabavi 

 

Dao je riječ pročelniku Elvisu Glavičiću koji je izvijestio nazočne po predmetnoj točci, sa 

slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja pa je Predsjednik 

Gradskog vijeća dao na glasanje prijedlog izmjena Pravilnika. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 nazočnih vijećnika usvojilo Izmjene  

Pravilnika o jednostavnoj nabavi 

 

 

Ad 6. Prijedlog Plana koncesija iz područja komunalnih djelatnosti za 2023. godinu 

 

Elvis Glavičić je obrazložio predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom:  

 

 
 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao prijedlog 

Plana koncesija na glasanje.  

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika usvojilo Plana 

koncesija iz područja komunalnih djelatnosti za 2023. godinu 

 

 

Ad 7. Prijedlog prethodne suglasnosti na nacrt Općih uvjeta korištenja javnih 

parkirališta sa naplatom na području Grada Buja-Buie 

 

Elvis Glavičić je obrazložio predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom:  
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Ivica Ćošković je pitao da li se mijenja i cijena godišnje kartice. 

Elvis Glavičić mu je odgovorio da se ne predlaže izmjena cijene godišnje kartice. 

Valter Turčinović je predložio da se sa povećanjem cijena parkinga pričeka barem do travnja, 

kada počinje nova sezona, jer se nalazimo u teškim vremenima i bolje je malo pričekati da se 

vidi kada će inflacija i kriza stati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća mu je odgovorio da se više radi o usklađenju sa eurom nego o 

nekom značajnom povećanju. 

 

Nitko se drugi nije javio, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao prijedlog prethodne 

suglasnosti na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM od 13 prisutnih vijećnika 

dalo prethodnu suglasnost na nacrt Općih uvjeta korištenja javnih parkirališta sa naplatom na 

području Grada Buja-Buie 

 

 

Ad 8. Pitanja, prijedlozi i informacije  i  Ad 9. Razno  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Gradonačelnik je zahvalio svim vijećnicima za suradnju u protekloj godini i zaželio im je sve 

najbolje u slijedećoj godini. Podsjetio ih je i pozvao na proslavu na granici sa Slovenijom u 

novogodišnjoj noći od 22,00 sata navečer, jer se radi o povijesnom trenutku povodom ulaska 

Hrvatske u Šengenski prostor i početka korištenja eura u Hrvatskoj.  
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Bojana Puzigaća je pozdravila sve nazočne vijećnike i čestitala im nadolazeće praznike sa 

željom da će u slijedećoj godini još bolje surađivati i još više raditi za dobrobit svih građana. 

Predsjednik Gradskog vijeća je također zaželio svako dobro svima i sretan ulazak u Šengenski 

prostor i korištenje eura uz bolje plaće i životni standard. 

Nije bilo daljnje rasprave, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća zaključio sjednicu Gradskog 

vijeća.  

 

 

Dovršeno u 19,00 sati. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković 

 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 
Franko Gergorić 


